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Afbud: Mette Liljendahl. Forfald uden afbud: Eric Broberg, Adam Blyme 

Referent: Yvonne Monrad Rasmussen 

Beslutningspunkter 

Godkendelse af referat og dagsorden 
 
Bilag: Referat af mødet den 3. januar 2024. 
 
Dagsordenen blev godkendt med de ændringer, der fremgår nedenfor. 
 
Referatet blev godkendt med den bemærkning, at Karsten Wenneberg ikke var 
udeblevet uden afbud til det seneste møde, idet han havde oplyst, at han pga 
vejr – og trafikforhold ikke kunne nå frem 

1. 

Trivsel ift. Skoleområdet og implementering af lovede indsatser 

Sagsfremstilling: (Afventer input fra forslagsstiller) 
 
Punktet udsættes til et senere møde 
 
 
2. 
 
Sundhedsdagen 
 
Status på aftaler; 
 

• Invitation til aktører, både dem der var med sidste år og 
nye 

• Akhlaq; status på pavillon 

• Status på mødet med centerforeningen den 24. januar 
2024 

 
Anne Dahlberg foreslår at emnerne herunder (punkt 3 og 4) indgår på 
Sundhedsdagen. 
 
Aktører 
Der var forud for mødet udsendt udkast til mailtekst til hhv tidligere og nye 
aktører/deltagere i Sundhedsdagen. Det aftaltes, at eventuelle ændringsforslag 
til udkastene sendes til Yvonne senest søndag d. 11.2. Herefter udsendes 
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mails til de tidligere deltagere samt til de nye, der allerede har tilkendegivet, at 
de gerne vil være med i år (Apoteket, Fodterapeuterne i Sundhedshuset) 
 
Herefter drøftedes, hvilke nye aktører, der bør inviteres. Følgende blev 
umiddelbart nævnt: 

- Overskud Albertslund ( Yvonne undersøger, om hun har en kontakt til 
dem) – gerne sammen med Fødevarebanken, som evt. kan holde et 
kort oplæg på dagen (Tina undersøger) 

- De to virksomheder, som leverer mad til kommunens borgere efter 
anvisning fra kommunen 

- Idrætsforeningerne (Henrik kontakter i første omgang) 
- Line danserne på Roskilde kro (Karsten undersøger) 
- Spejderne (Karsten undersøger) 
- Golfklubben (Kirsten undersøger) 
- De kommunale Råd og Nævn (Tina undersøger, om vi kan få en liste 

med kontaktoplysninger 
 
Tina undersøger, om vi kan få adgang til en liste over alle foreninger m.fl., der 
findes i kommunen. På baggrund af den udvælges evt. øvrige, der skal 
inviteres.  
 
Der nedsættes en arbejdsgruppe, bestående af Tine, Henrik, Karsten og 
Yvonne, som udvælger fra listen samt evt. andre input. Gruppen mødes herom 
d. 27.2 kl. 17 (på cafe Felix med mindre vi kan finde andet mødested)  
 
Pavillon og andre praktiske forhold  
Akhlaq har indhentet tilbud på pavillon (3x4 meter med sider). Uden tryk koster 
den ml. 2000- 2500 kr. Med tryk er prisen 4000 – 5000 kr. Det blev besluttet, at 
vi køber med tryk – gerne på både tag og sider. På næste møde drøftes 
tekst(er). Farven er enten grøn (som t-shirtsene) med hvid tekst, eller hvid med 
grøn tekst.  
 
Kira anmelder arrangementet på scenen til politiet (politi.dk) 
 
Tine spørger Centerforeningen, om vi på dagen evt. har mulighed for at låne 
nogle af de butikslokaler, der står tomme. I givet fald kan de tilbydes til 
foreninger/organisationer, der gerne vil lave noget indendørs 
 
Yvonne undersøger hos Katrine, om vi evt. kan låne klapborde via kommunen 
 

3. Hvordan kan Sundhedsrådet hjælpe med at fremme, ”Cykling uden 
alder” ? 

Sagsfremstilling (Anne Dahlberg); 

Vores tidligere sekretær, Christina Klenø, fulgte området med cykling i 
kommunen tæt. 

Da det er væsentligt for sundheden/ grøn kommune, vil jeg foreslå en løbende 
opdatering på området. 

Cykling uden Alder inviteres igen i år til Sundhedsdagen 

4. Kan Sundhedsrådet  samarbejde med Kroppedal museum og 
Observatorium om mere liv i naturen ? 
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Sagsfremstilling  (Anne Dahlberg); 

Kroppedal Museum er et vigtigt lokalt område. 

Da museet netop har fået bevilget 7 mio. til at få folk ud i naturen, 
er det en oplagt mulighed at reklamere for det, hvilket vil styrke 
vores sundhedsprofil. Det er endvidere en god måde at ’brande’ 
vores kommune/ Vestskoven med en sådan perle med arkæologi 
og astronomi.Se 

Link Kroppedal Museum får 7 mio. kroner til nyt natur- og 
kulturprojekt | Albertslund Kommune 

Jeg vil gerne stå for kontakten. 

Vh. Anne Dahlberg 

Kroppedal Museum inviteres til at deltage i Sundhedsdagen 

5. 

Besvarelse af tillæg til kontrakt med Chris McDonald 

Med referatet vedlægges udfyldt besvarelse. Tine eller Mette sender den til 
Chris McDonald. Vi beder samtidig om en drøftelse med dem, så vi er sikre på, 
at de har forstået karakteren af og vilkårene for oplægget 

6. 

Strukturelle udfordringer i hjemmeplejen + besparelse  

Forslag til drøftelse af emnet er fremlagt af Tine, og udsat fra sidste møde. 

Punktet udsættes til et senere møde 

7. 

Nyt fra Formanden 

Kira orienterede om kommunalbestyrelsens møde d. 17. januar med de 
kommunale råd og nævn.  

Der var generelt kritik af, at mødet blev udsat i godt 45 minutter pga et 
ekstraordinært møde i kommunalbestyrelsen. Det var heller ikke heldigt, at man 
i gruppe-inddelingen havde glemt Sundhedsrådet.  

Efter vores opfattelse er der behov for en tydeligere beskrivelse af formålet med 
disse møder, så der kan laves en bedre forventningsafstemning på forhånd.  

Når der kommer en opsamling/evaluering af mødet, sættes den på 
dagsordenen til et møde i Sundhedsrådet.  

 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Falbertslund.dk%2Fnyheder%2F2022-23%2Fkroppedal-museum-faar-7-mio-kroner-til-nyt-natur-og-kulturprojekt&data=05%7C02%7C%7Cb930b1e573724348728508dc1136d208%7C584b4490175146b5854b79e445ca4387%7C1%7C0%7C638404174343115361%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=D8bS8tBsy%2B4DpPtW%2FZhQ0qpsu8t0NeVqZboYXDjwFcc%3D&reserved=0
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Falbertslund.dk%2Fnyheder%2F2022-23%2Fkroppedal-museum-faar-7-mio-kroner-til-nyt-natur-og-kulturprojekt&data=05%7C02%7C%7Cb930b1e573724348728508dc1136d208%7C584b4490175146b5854b79e445ca4387%7C1%7C0%7C638404174343115361%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=D8bS8tBsy%2B4DpPtW%2FZhQ0qpsu8t0NeVqZboYXDjwFcc%3D&reserved=0
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8. 

Nyt fra medlemmer 

Intet til referat  

9.  

Evt. 

Til næste møde inviteres Thomas fra Fit og Sund til at deltage. Tina kontakter 
ham om det.  

 


